
 

 

Oletko työtön ja työnhakija Pohjois-Karjalasta? 

Meiltä saat tietoa ja apua 

✓ Työnhaku ja opiskelu 

✓ CV ja työhakemus  

✓ Työelämä Suomessa 

✓ Mitä tietoa ja apua tarvitset? 

Sinulla on tukena 

✓ Oma valmentaja TyönhakuSparraamossa 

✓ Etsitään yhdessä työpaikkaa tai koulutusta 

✓ Voimme miettiä myös yrityksen perustamista  

✓ Me autamme sinua!

Tietoa palvelusta 

Palvelu kestää 2 kuukautta. Tapaat oman valmentajan kanssa kahdestaan monta kertaa, lisäksi voit myös olla 
mukana toisten kanssa ryhmävalmennuksessa. Sinä voit jatkaa meillä vielä 2 kk ja valmentaja tukee sinua 
tarvittaessa 3 kk, kun saat työn. 

Palvelumme on etä- ja lähivalmennuksena.  

Ilmoittaudu mukaan: Ilmoittautumislomake (www.bit.ly/3qmyPB8) 

 

Sinua palvelevat 

 

Anni Hirvonen 

Työnhakusparraaja, 

Opinto-ohjaaja 

 

Tuomas Salo 

Työnhakusparraaja, 

TM 

 

Anne Hirvonen 

Työnhakusparraaja 

 

Katse tulevaisuuteen – etsitään yhdessä sinulle työ tai koulutus! 

TE-palvelut 

https://toimistot.te-palvelut.fi/pohjois-karjala 

Aamos Group Oy 

www.aamos.fi 

https://link.webropolsurveys.com/Participation/Public/98dd899c-82b9-42e5-8878-081903c106bb?displayId=Fin2227871
https://toimistot.te-palvelut.fi/pohjois-karjala
http://www.aamos.fi/

